

Vergaderdatum: 28 mei 2026

Aanwezig: Mayan Boonen, Tresi Lavaleije, Michiel Elfadly, Jos de Kleijne, Gerard van Oosteroom en Erwin Janssen. Vanuit de gemeente zijn Jacqueline van Kempen en Willem Engbers aanwezig.

Afwezig met bericht:

Afwezig zonder bericht:

Belangstellende vanuit de wijk: Dhr. Jan Ronnes Pastoor Biest en Dhr. Stijn de Bruin v. Coothstraat.

Opening:

Gerard opent de vergadering en heet iedereen welkom. Allereerst worden Jacqueline en Willem welkom geheten op onze vergadering. Dhr. Jan Ronnes en Dhr. Stijn de Bruin zijn aanwezig om de vergadering bij te wonen en willen later in de vergadering over de rol van de wijkraad bij participatie project Bereikbaar Boxmeer.

Notulen vergadering 16 april jl:

De notulen worden doorgenomen geen op- en aanmerking de notulen worden goedgekeurd en de notulist wordt bedankt. Dhr. Ronnes en Dhr. de Bruin merken wel op dat ze de notulen op de website niet hebben gevonden. De secretaris legt uit dat normaal gesproken de notulen worden besproken in de vergadering en na goedkeuring komt deze op de website. Er volgt een korte discussie over andere opties. Uiteindelijk wordt besloten dit punt later als bestuur op te pakken.

Subsidie Wijk- en Dorpsraden:

De nieuwe aanvraag voor subsidie is aangevraagd. De penningmeester heeft recentelijk contact gehad met Willem Engberts over de toekenning van de subsidies. Al enkele jaren krijgen alle wijk- en dorpsraden hetzelfde subsidiebedrag. Michiel heeft gevraagd of er nagedacht kon worden over indexering van het subsidiebedrag. Willem legt in het kort uit hoe het huidige systeem tot stand is gekomen maar begrijpt ook de reactie van de wijkraad. Er volgt kort een discussie over eventuele andere mogelijkheden om de subsidiebedragen te berekenen. Willem geeft de wijkraad het advies dit te overleggen met de wijkraad van Boxmeer en eventueel gezamenlijk een brief op te stellen aan het college om de discussie op gang te brengen. De voorzitter van de wijkraad zal dit in het eerste overleg bespreken. De gebiedsmakelaar merkt op dat dit in hun overleg dit ook al is besproken maar dat het ook goed is om rechtstreeks als wijkraden dit kenbaar te maken aan het college. Tot slot wordt er nog wordt gesproken over kernendemocratie, de rol van de wijkraad en kernen CV.

Statuten en Huishoudelijk reglement:

Zoals in de vorige vergadering besproken is de voorzitter en secretaris bij de notaris geweest. Het bestuur wacht nu op een concept statuten op basis van de nieuwe WBTR-regelgeving. Zodra deze binnen zijn zal ook het huishoudelijk reglement bekeken worden en waar nodig aangepast moeten worden. Ondertussen hebben ook alle andere wijkraden uit Boxmeer belangstelling getoond om gezamenlijk op te trekken en eventueel hun statuten en huishoudelijk reglement te herzien door de nieuwe WBTR-regelgeving. De wijkraad Oost is gevraagd zodra het concept klaar is deze te delen en ook het huishoudelijk reglement te delen zodat ik kan besproken worden tijdens het voorzittersoverleg. Het is een idee om voor alle wijkraden en uniform statuut en huishoudelijk reglement te maken. Het bestuur pakt dit verder op en zal dit in een later stadium met de leden van de wijkraad bespreken. De volgt nog kort een discussie wie nu precies de leden zijn van de wijkraad, zijn dit ook de bewoners van de wijk. Nee, de inwoners zijn geen leden van de wijkraad. De wijkraad bestaat uit 3 bestuursleden ingeschreven bij de KvK en 3 leden. De wijkraad is nog wel op zoek naar nieuwe leden. De opmerking wordt gemaakt of het dan niet goed is een inwonersbijeenkomst te organiseren om te laten zien waar de wijkraad nu allemaal mee bezig is. Wij zullen dit later in een nieuw overleg bespreken.

WIU 2026:

In 2025 hebben wij als wijkraad Oost twee onderwerpen aangedragen naar aanleiding van reacties en brieven van bewoners van Oost.

- Overlast hondenpoep “in en rondom” SamenTuin aan de Veerstraat/Raetsingel.

De wijkraad heeft suggesties gegeven om speciale afvalbakken voor zakjes met uitwerpselen te plaatsen. Omdat er nog geen hondenbeleid is opgemaakt kan de gemeente nog geen duidelijk antwoord formuleren. De gemeente zal eind juni contact opnemen om de mogelijkheden te bespreken.

- Verkeersveiligheid Zuidkant van de wijk Oost.

Het sluipverkeer neemt steeds meer toe in de wijk Oost. Diverse straten kampen met sluipverkeer i.v.m. slechte doorstroming via het centrum van Boxmeer. Met de herinrichting van de Burg. Verkuijlstraat is de verkeerssituatie in Boxmeer tijdelijk veranderd. Op dit moment acht de gemeente een onderzoek naar sluipverkeer niet representatief. Wel onderzoekt de gemeente hoe de algemene doorstroming van het centrum van Boxmeer kan worden verbeterd. Dit is onderdeel van een groter project Bereikbaar Boxmeer. Momenteel is een project in voorbereiding dat naar herindeling Markstraat, van Coothstraat en omgeving. Binnen dit project is ook al gekeken naar de verkeersstromen en de aanwezigheid van ongewenst verkeer. De tijdelijke maatregel eenrichtingsverkeer die van kracht is, is ook bedoeld om te kijken of dit permanent kan worden ingesteld bij de herinrichting. Voor de communicatie zal de projectleider te zijner tijd contact opnemen met de wijkraad. Dhr. de Bruin wil wel benadrukken dat de bewoners uit van Coothstraat zeker geen voorstander zijn van een eenrichtingsweg omdat hierdoor vaak harder wordt gereden. Voor de bewoners van de Marktstraat is dit een ander verhaal, zij willen graag dat de eenrichtingsweg blijft. Dhr. de Bruin en Dhr. Ronnes vragen de wijkraad actief betrokken te blijven wel alle ontwikkelingen betreffende verkeersveiligheid. Dit tijdelijk initiatief van een eenrichtingsweg is zeker niet besproken met de bewoners. De gemeente was van mening dat dit wel met de bewoners was besproken. Vanuit de wijkraden zijn hier twee vertegenwoordigers benoemd die bij deze gesprekken aanwezig zijn geweest, alleen vanuit Oost geen vertegenwoordiger.

Zijn er eventueel nieuwe zaken die bij dit jaar moeten opnemen in de W.I.U.

Voetbalveldje zo eventueel een optie kunnen zijn in het Weijerpark, nu staan het goaltjes van Socom zonder netten op beton geplaatst. De wijkraad zou ook kunnen kijken naar een nieuwe pannakooi de huidige in het Weijerpark is bijzonder laag zodat ballen er makkelijk uitgeschoten kunnen worden. De wijkraad maar ook de aanwezige uit de wijk zijn van mening dat het Weijerpark en de omgeving hierom heen wel aantrekkelijker kan worden gemaakt voor de jeugd, men realiseert zich ook dat dit wel weer kan leiden tot overlast.

Gezinsdag Wijkraad Oost:

Alles is geregeld, vorige week heeft de werkgroep, Sociom en de wijkraad een bijeenkomst gehad waar de puntjes op de i zijn gezet. Er is een luchtkussen besteld, boodschappen zijn geregeld. Het wordt mooi weer dus wordt er besproken om eventueel waterspelletjes te regelen, na overleg wordt er besloten geen waterspelletjes te regelen. Er hangen enkele flyers in de wijk die mededingen voor de prijs. Wijkraadleden zullen een rondgang doen in de wijk en foto's zijn de huizen maken zodat zaterdag deze getoond kunnen worden, zijn de bewoners aanwezig ontvangen zij een prijs. Er wordt besloten om 3 prijzen te kopen. Tresi en Mayan zorgen dat de prijzen worden gekocht, bij bakkerij de Kraaijennest staat al iets klaar dit was al eerder geregeld. Tot slot wordt er besloten om 12.30uur aanwezig te zijn i.p.v. eerder afgesproken 13.00uur. De secretaris zal dit laten weten aan Sacha en Denise van Sociom.

Ideeën website & flyer:

Effect van het uitbrengen van de flyer is zichtbaar op de website. De website wordt op deze momenten veelvuldig geraadpleegd. De wijkraad is van mening dat de flyer dus wel effect heeft in de zichtbaarheid van de wijkraad. Michiel heeft alleen geen idee of andere wijkraden dit ook

bekijken. De volgende flyer zal rond november worden uitgebracht. De communicatie van de redactie loopt beter dan voorheen. Stijn de Bruin vindt dat het onduidelijk is of de wijkraadvergadering nu openbaar of besloten is. De wijkraad legt uit dat alle wijkraadvergadering openbaar zijn en bewoners van de wijk Oost zijn welkom. Stijn vraagt of dit eventueel duidelijk op de website en flyer gezet kan worden. Het bestuur van de wijkraad zal dit punt bespreken in hun volgende bestuursvergadering. Mayan merkt op dat er geen adres genoemd wordt in de flyer. Bij de eerstvolgende flyer zal het adres ook de flyer wordt vermeld.

Kascontrole 2025:

Michiel gaat het boekjaar 2025 afsluiten en zal dan alle stukken overhandigen aan Mayan en Wim. Zij zullen dit jaar de kascontrole doen. Voor de kascontrole zal een nieuw lid worden benoemd. Mayan zal volgend jaar nogmaals de controle doen. Michiel verwacht in het eerstvolgende overleg de wijkraad bij te praten over het boekjaar 2025.

Groenrenovatie en speelvoorziening wijk van Speyk:

In de vorige vergadering zijn drie bewoners uit van Speyk op bezoek geweest na dit gesprek heeft de wijkraad contact gezocht met de gemeente Land van Cuijk en gevraagd om inzicht te krijgen in uitkomst van de enquête. Deze is ondertussen gedeeld met de wijkraad. Er is ook een werkgroep samengesteld door huiseigenaren en huurders in van Speyk. De wijkraad heeft een afspraak gemaakt om gezamenlijk met de gemeente en werkgroep een bijeenkomst te beleggen in het gemeentehuis. De bijeenkomst is gemaakt voor woensdag 10 juni om 10.30uur. Tresi vraagt als wijkraad lid en bewoner van Speyk of zijn ook aanwezig mag zijn. Wat ons betreft is dit geen probleem, Tresi zal dus als wijkraad lid aanwezig zijn. Priscella de Wit van Mooiland hebben wij ook uitgenodigd omdat Mooiland ideeën heeft om vanaf volgend jaar huurhuizen op te knappen. Om deze ideeën op elkaar aan te sluiten lijkt dit een mooi punt om gezamenlijk het project op te pakken.

Nieuws uit de voorzittersoverleg wijkraden Boxmeer:

- Gesprek met Mevr. Goosens en Dhr. Overvliet over manier waarop de wijkraden kunnen samenwerken en de status (met eventuele aanpassing daarvan) van het voorzittersoverleg.
- Antwoord van de burgemeester betreffende brief veiligheid voor vrouwen en andere kwetsbare personen.
- Besluit gemeente Land van Cuijk inzake plaatsing oplaadpunten in de gemeente.

Wat verder ter tafel komt:

- Jos de Kleijne vraagt of alle leden de enquêteresultaten van project Maasheggen al hebben gezien. De secretaris heeft deze gezien alleen niet doorgestuurd. Jos vraagt de leden om de resultaten te bekijken en hun bevindingen, meningen en ideeën te delen zodat hij deze mee kan nemen in het eerstvolgende Maasheggenoverleg op dinsdag 9 juni. De secretaris zal de enquêteresultaten doorsturen zodat iedereen deze kan inzien en kan reageren naar Jos, dit kan per e-mail of per Whatsapp.
- Concept Loerangel is klaar en zal in de twee helft van augustus worden besproken. In eerste instantie zou dit nog voor de vakantie gepresenteerd worden alleen agenda technisch werd dit moeilijk dus is er besloten dit na de zomervakantie te presenteren.
- Tresi vraagt of de wijkraad weet of er duurzaamheidsinformatie beschikbaar is. Het wordt steeds belangrijker om zelfvoorzienend te zijn en daar is zeker een rol weggelegd door de gemeente Land van Cuijk maar ook de wijkraden kunnen hier een belangrijke rol spelen. Vanuit de leden wordt opgemerkt dat er geen nieuws met betrekking energie coöperatie op de gezamenlijke website staat, dit zou wel moeten. Michiel neemt dit mee in het eerstvolgende redactie overleg.

Rondvraag:

Geen vragen.

Tot slot bedankt de voorzitter de aanwezige leden en aanwezige wijkbewoners.

Sluiting om 22.15uur

De volgende vergadering staat gepland voor donderdag 2 juli 2026.